Innovation and Technology Fund for Better Living Enrolment for Briefing Session

To enrol for the briefing session of the Innovation and Technology Fund for Better Living ("FBL"), please register via the hyperlink (https://forms.gle/CPN3HyxUQxXgq4Jk7) on or before 24 September 2019 (Tuesday). Successful enrolment will be confirmed through the email address you provided in the registration form.

Please let us know in advance if simultaneous interpretation service in English is required.

Remarks: The registration counter located at the entrance on G/F, Customs Headquarters Building, will be open 30 minutes before the briefing session commences. (Visitor carpark is not available)



創科生活基金 登記出席簡介會

請於 2019 年 9 月 24 日 (星期二)或之前於此連結 (https://forms.gle/CPN3HyxUQxXgq4Jk7) 填寫及遞交登記表格。秘書處將透過表格上提供的電郵,向成功登記者發出電子確認通知。

如需要英語即時翻譯服務,請預早向秘書處提出。

備註: 登記櫃位設於海關總部大樓地下,並於簡介會開始前三十分鐘開始 接受登記。(<u>不設</u>訪客車位)

